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Det forgangne år har været uden de store overraskelser og tiltag. Flere af de større tiltag vi 
havde i gang forrige år er fortsat uden at det rigtigt er lykkedes at færdiggøre og lukke dem 
mens nogle af de mindre tiltag er lukket, som jeg vil redegøre for her. 
 
Jeg vil dog starte med at bemærke at vore tilbagevendende tradition med sommerløb og 
efterfølgende vejfest endnu engang blev afholdt med stor success  mange tak til både 
arrangører og værter. 
 
Vores hjemmeside virker problemfrit og bestyrelsen lægger jævnligt information til alle ud på 
den. Alle kan se hvornår der holdes møde samt følge med i vores indsatsområder. 
Bestyrelsen har organiseret arbejdet i indsatsområder og vi har lukket følgende i det 
forgangne år: 

● “Indsatsområde 4: Grønvest mod Signalet” lukkes da området ikke forventes udviklet 
foreløbigt. Bestyrelsen er tilfredse med området for nuværende. 

●  “Indsatsområde 6: Kommunikation & kontakt” lukkes da http://www.barettenvest.dk er 
funktionel. 

● “Indsatsområde 7: Sikker vej  fartbegrænsning” lukkes da bestyrelsen finder at der i 
det store hele køres pænt samt at der ikke har været nogen til at stå for området. 

● “Indsatsområde 9: Ekstraordinær generalforsamling til vedtægtsændring” lukkes da 
generalforsamlingen blev afholdt den 21/42015 med tilsagn til bestyrelsens oplæg. 

At bestyrelsen har lukket et område betyder at det ikke længere automatisk bliver behandlet 
på vores møder, men området kan åbnes igen hvis behovet opstår. 
 
SKJ har fortsat i den forgangne vinter ryddet sne og saltet  bestyrelsen finder at arbejdet er 
udført som forventet uden mangler. 
 
Plæneslåning er foregået via Claus som har stået for det store område mod signalet samt 
Mads & Jesper som har holdt området omkring legepladsen. 
 
Der er et antal punkter som det ikke er lykkedes at færdiggøre: 

● Vi mangler stadig genplantning af vores lille trekant bag nr. 17 
● Vi fik ikke etableret borde samt bænke ved legepladsen  
● Legepladsen blev ikke vedligeholdt 
● Vi fik ikke overdraget vores fællesområder fra kommunen 
● Det grønne område på vest er endnu ikke bragt i en stand hvor det kan vedligeholdes 

, så der er nok at tage fat på i 2015/2016. 
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Så er vores skattesag for nyligt dukket op igen da vi pludseligt har fået tilbagemelding fra skat 
efter næsten 5 år. Afhængigt af aftenens generalforsamling regner jeg med at skattesagen 
nok vil blive et “indsatsområde” på et par bestyrelsesmøder endnu. 
 
 Til slut vil jeg gerne takke alle som har budt ind med frivilligt arbejde i det forgangne år. Det 
være sig bestyrelsesarbejde, revisionsarbejde, arbejde med de grønne områder og andet. Jo 
mere vi yder for hinanden, jo sjovere er vores fællesskab på Baretten :) 
 
Tak for i år 
Jesper Lund Nielsen 
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